

END USER LICENSE AGREEMENT

Expert Advisors for MetaTrader 5

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
contact@jeremyricc.de

Last updated: December 2025

1. DEFINITIONS

"Software" refers to all Expert Advisors (EAs), trading robots, indicators, scripts, and related files provided through the BFLTrades platform.

"Licensor" refers to JEREMY RICC LLC.

"Licensee" or "You" refers to the individual who has purchased a subscription and is granted a license under this Agreement.

"Platform" refers to MetaTrader 5 (MT5) or any other trading platform for which the Software is designed.

2. LICENSE GRANT

Subject to the terms of this Agreement and your active paid subscription, Licensor grants you a LIMITED, NON-EXCLUSIVE, NON-TRANSFERABLE, REVOCABLE license to:

- Download the Software from the BFLTrades Discord community
- Install the Software on trading platforms for your personal use
- Use the Software for your own trading activities

THIS LICENSE IS VALID ONLY DURING YOUR ACTIVE PAID SUBSCRIPTION. UPON CANCELLATION, NON-PAYMENT, OR TERMINATION, ALL LICENSE RIGHTS IMMEDIATELY EXPIRE AND YOU MUST DELETE ALL COPIES OF THE SOFTWARE.

3. LICENSE RESTRICTIONS

You are expressly PROHIBITED from:

- Redistributing, sharing, or transferring the Software to any third party
- Selling, reselling, sublicensing, or commercially exploiting the Software
- Providing access to the Software to non-subscribers
- Modifying, adapting, translating, or creating derivative works
- Reverse engineering, decompiling, or disassembling the Software
- Removing or altering any proprietary notices or labels
- Using the Software after your subscription has ended
- Using the Software for any unlawful purpose
- Operating a signal service or account management using the Software
- Sharing screenshots, settings, or configurations that would enable recreation

4. INTELLECTUAL PROPERTY

The Software and all copies thereof are proprietary to Licensor and title thereto remains exclusively with Licensor. All applicable rights to patents, copyrights, trademarks, trade secrets, and other intellectual property rights in the Software remain exclusively with Licensor.

You acknowledge that the Software contains valuable trade secrets and proprietary information belonging to Licensor.

5. SUBSCRIPTION REQUIREMENT

Your license to use the Software is contingent upon maintaining an active paid subscription to BFLTrades through the Whop platform.

Upon termination of your subscription for any reason:

- Your license immediately and automatically terminates
- You must immediately cease all use of the Software
- You must delete all copies of the Software from all devices
- You must not retain any backup copies

Continued use of the Software after subscription termination constitutes copyright infringement and breach of this Agreement.

6. TERMINATION

Licensors may terminate this license immediately and without notice if:

- You breach any term of this Agreement
- You violate the Terms of Service
- Your subscription is cancelled or expires
- You engage in any prohibited activity
- You make defamatory statements about Licensors or the Software
- You attempt to recruit or solicit other members

Upon termination, you must immediately destroy all copies of the Software. Termination does not entitle you to any refund.

7. DAMAGES FOR LICENSE VIOLATIONS

Violation of this License Agreement will result in immediate license termination and may result in liability for damages. Damages are categorized by severity:

SEVERE VIOLATIONS (commercial exploitation):

- Selling or reselling the Software: Estimated minimum damages of USD \$5,000 per sale, unless you demonstrate lower actual damages
- Operating a signal/management service using the Software: All profits derived plus USD \$2,500
- Unauthorized commercial distribution: Estimated minimum damages of USD \$5,000 per incident

MODERATE VIOLATIONS (unauthorized access):

- Sharing Software with non-subscribers: Estimated minimum damages of USD \$1,000 per recipient
- Reverse engineering or decompilation: Estimated minimum damages of USD \$2,500 per incident
- Continued use after subscription ends: Three times the monthly subscription fee per month of unauthorized use

OTHER VIOLATIONS:

- Any other material breach: Actual damages incurred plus reasonable legal costs

You may demonstrate that actual damages were lower than the estimated amounts. These remedies are in addition to license termination and any injunctive relief to prevent further violations.

8. DISCLAIMER OF WARRANTIES

THE SOFTWARE IS PROVIDED "AS IS" WITHOUT WARRANTY OF ANY KIND, EXPRESS OR IMPLIED.

Licensor expressly disclaims all warranties, including but not limited to:

- Merchantability
- Fitness for a particular purpose
- Non-infringement
- That the Software will meet your requirements
- That the Software will be uninterrupted or error-free
- That defects will be corrected
- That the Software will generate profits

9. TRADING RISK DISCLAIMER

TRADING FOREX, CFDS, AND OTHER FINANCIAL INSTRUMENTS INVOLVES SUBSTANTIAL RISK OF LOSS. PAST PERFORMANCE DOES NOT GUARANTEE FUTURE RESULTS. YOU COULD LOSE ALL YOUR INVESTED CAPITAL.

The Software is a tool that executes trades based on algorithmic logic. It does not guarantee profits. Backtest results are hypothetical and do not represent actual trading. Live trading results may differ significantly.

You are solely responsible for all trading decisions and any resulting losses. Licensor is not liable for any trading losses.

10. LIMITATION OF LIABILITY

TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, IN NO EVENT SHALL LICENSOR BE LIABLE FOR ANY DIRECT, INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR PUNITIVE DAMAGES, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO:

- Trading losses
- Lost profits
- Loss of data
- Business interruption
- Any other pecuniary loss

LICENSOR'S TOTAL LIABILITY SHALL NOT EXCEED THE SUBSCRIPTION FEES PAID BY YOU IN THE 12 MONTHS PRECEDING THE CLAIM.

11. INDEMNIFICATION

You agree to indemnify, defend, and hold harmless Licensor from any claims, damages, losses, liabilities, costs, and expenses (including reasonable attorney's fees) arising from:

- Your use of the Software

- Your violation of this Agreement
- Your trading activities
- Any third-party claims related to your use

12. GOVERNING LAW

This Agreement shall be governed by the laws of the State of Florida, United States of America. Any disputes shall be resolved exclusively in the state or federal courts located in Broward County, Florida.

You consent to personal jurisdiction in these courts and waive any objection to venue.

13. ENTIRE AGREEMENT

This Agreement, together with the Terms of Service, constitutes the entire agreement between you and Licensor regarding the Software. It supersedes all prior agreements and understandings.

14. SEVERABILITY

If any provision of this Agreement is held invalid or unenforceable, the remaining provisions shall continue in full force and effect.

15. NO WAIVER

Failure to enforce any provision of this Agreement shall not constitute a waiver of that provision or any other provision.

16. CONTACT

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

17. ACCEPTANCE

BY DOWNLOADING, INSTALLING, OR USING THE SOFTWARE, YOU ACKNOWLEDGE THAT YOU HAVE READ, UNDERSTOOD, AND AGREE TO BE BOUND BY THIS END USER LICENSE AGREEMENT.

DEUTSCHE VERSION

ENDBENUTZER-LIZENZVERTRAG

Expert Advisors für MetaTrader 5

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
contact@jeremyricc.de

Last updated: December 2025

1. DEFINITIONEN

"Software" bezeichnet alle Expert Advisors (EAs), Trading-Roboter, Indikatoren, Skripte und zugehörige Dateien, die über die BFLTrades-Plattform bereitgestellt werden.

"Lizenzgeber" bezeichnet JEREMY RICC LLC.

"Lizenznehmer" oder "Sie" bezeichnet die Person, die ein Abonnement erworben hat und eine Lizenz unter diesem Vertrag erhält.

"Plattform" bezeichnet MetaTrader 5 (MT5) oder jede andere Handelsplattform, für die die Software entwickelt wurde.

2. LIZENZGEWÄHRUNG

Vorbehaltlich der Bedingungen dieses Vertrags und Ihres aktiven bezahlten Abonnements gewährt Ihnen der Lizenzgeber eine EINGESCHRÄNKTE, NICHT-EXKLUSIVE, NICHT ÜBERTRAGBARE, WIDERRUFLICHE Lizenz für:

- Download der Software aus der BFLTrades Discord-Community
- Installation der Software auf Handelsplattformen für Ihre persönliche Nutzung
- Nutzung der Software für Ihre eigenen Handelsaktivitäten

DIESE LIZENZ GILT NUR WÄHREND IHRES AKTIVEN BEZAHLTEN ABONNEMENTS. BEI KÜNDIGUNG, NICHTZAHLUNG ODER BEENDIGUNG ERLÖSCHEN ALLE LIZENZRECHTE SOFORT UND SIE MÜSSEN ALLE KOPIEN DER SOFTWARE LÖSCHEN.

3. LIZENZBESCHRÄNKUNGEN

Es ist Ihnen ausdrücklich VERBOTEN:

- Die Software an Dritte weiterzugeben, zu teilen oder zu übertragen
- Die Software zu verkaufen, weiterzuverkaufen, unterzulizenzieren oder kommerziell zu nutzen
- Nicht-Abonnenten Zugang zur Software zu gewähren
- Die Software zu modifizieren, anzupassen, zu übersetzen oder abgeleitete Werke zu erstellen
- Reverse Engineering, Dekompilierung oder Disassemblierung der Software
- Entfernen oder Ändern von Eigentumshinweisen oder Kennzeichnungen
- Nutzung der Software nach Beendigung Ihres Abonnements
- Nutzung der Software für rechtswidrige Zwecke
- Betrieb eines Signal-Dienstes oder Kontoverwaltung mit der Software
- Teilen von Screenshots, Einstellungen oder Konfigurationen, die eine Nachbildung ermöglichen würden

4. GEISTIGES EIGENTUM

Die Software und alle Kopien davon sind Eigentum des Lizenzgebers und das Eigentum verbleibt ausschließlich beim Lizenzgeber. Alle anwendbaren Rechte an Patenten, Urheberrechten, Marken, Geschäftsgeheimnissen und anderen geistigen Eigentumsrechten an der Software verbleiben ausschließlich beim Lizenzgeber.

Sie erkennen an, dass die Software wertvolle Geschäftsgeheimnisse und proprietäre Informationen des Lizenzgebers enthält.

5. ABONNEMENT-ANFORDERUNG

Ihre Lizenz zur Nutzung der Software hängt von der Aufrechterhaltung eines aktiven bezahlten Abonnements bei BFLTrades über die Whop-Plattform ab.

Bei Beendigung Ihres Abonnements aus irgendeinem Grund:

- Ihre Lizenz endet sofort und automatisch
- Sie müssen jede Nutzung der Software sofort einstellen
- Sie müssen alle Kopien der Software von allen Geräten löschen
- Sie dürfen keine Sicherungskopien behalten

Die fortgesetzte Nutzung der Software nach Beendigung des Abonnements stellt eine Urheberrechtsverletzung und einen Verstoß gegen diesen Vertrag dar.

6. KÜNDIGUNG

Der Lizenzgeber kann diese Lizenz sofort und ohne Vorankündigung beenden, wenn:

- Sie gegen eine Bedingung dieses Vertrags verstoßen
- Sie gegen die AGB verstoßen
- Ihr Abonnement gekündigt wird oder abläuft
- Sie sich an einer verbotenen Aktivität beteiligen
- Sie diffamierende Aussagen über den Lizenzgeber oder die Software machen
- Sie versuchen, andere Mitglieder abzuwerben

Bei Kündigung müssen Sie alle Kopien der Software sofort vernichten. Die Kündigung berechtigt Sie nicht zu einer Rückerstattung.

7. SCHADENSERSATZ BEI LIZENZVERSTÖSSEN

Ein Verstoß gegen diesen Lizenzvertrag führt zur sofortigen Lizenzbeendigung und kann zu Schadensersatzansprüchen führen. Schäden werden nach Schwere kategorisiert:

SCHWERE VERSTÖSSE (kommerzielle Nutzung):

- Verkauf oder Weiterverkauf der Software: Geschätzter Mindestschaden von 5.000 USD pro Verkauf, sofern Sie keinen geringeren Schaden nachweisen
- Betrieb eines Signal-/Verwaltungsdienstes: Alle erzielten Gewinne plus 2.500 USD
- Unbefugte kommerzielle Verbreitung: Geschätzter Mindestschaden von 5.000 USD pro Vorfall

MITTLERE VERSTÖSSE (unbefugter Zugang):

- Teilen der Software mit Nicht-Abonnenten: Geschätzter Mindestschaden von 1.000 USD pro Empfänger
- Reverse Engineering oder Dekompilierung: Geschätzter Mindestschaden von 2.500 USD pro Vorfall
- Fortgesetzte Nutzung nach Abonnement-Ende: Dreifache monatliche Abonnementgebühr pro Monat unbefugter Nutzung

SONSTIGE VERSTÖSSE:

- Jeder andere wesentliche Verstoß: Tatsächlich entstandener Schaden plus angemessene Rechtskosten

Sie können nachweisen, dass der tatsächliche Schaden geringer war als die geschätzten Beträge. Diese

Rechtsmittel gelten zusätzlich zur Lizenzbeendigung und etwaigem einstweiligen Rechtsschutz zur Verhinderung weiterer Verstöße.

8. HAFTUNGSAUSSCHLUSS FÜR GARANTIE

DIE SOFTWARE WIRD "WIE BESEHEN" OHNE JEGLICHE GARANTIE, WEDER AUSDRÜCKLICH NOCH STILLSCHWEIGEND, BEREITGESTELLT.

Der Lizenzgeber lehnt ausdrücklich alle Garantien ab, einschließlich aber nicht beschränkt auf:

- Marktgängigkeit
- Eignung für einen bestimmten Zweck
- Nichtverletzung von Rechten Dritter
- Dass die Software Ihre Anforderungen erfüllt
- Dass die Software ununterbrochen oder fehlerfrei läuft
- Dass Fehler behoben werden
- Dass die Software Gewinne generiert

9. HANDELSRISIKO-HAFTUNGSAUSSCHLUSS

DER HANDEL MIT FOREX, CFDS UND ANDEREN FINANZINSTRUMENTEN BIRGT ERHEBLICHE VERLUSTRISIKEN. VERGANGENE PERFORMANCE GARANTIERT KEINE ZUKÜNFTIGEN ERGEBNISSE. SIE KÖNNTEN IHR GESAMTES INVESTIERTES KAPITAL VERLIEREN.

Die Software ist ein Werkzeug, das Trades basierend auf algorithmischer Logik ausführt. Sie garantiert keine Gewinne. Backtest-Ergebnisse sind hypothetisch und stellen keinen tatsächlichen Handel dar. Live-Trading-Ergebnisse können erheblich abweichen.

Sie sind allein verantwortlich für alle Handelsentscheidungen und daraus resultierende Verluste. Der Lizenzgeber haftet nicht für Handelsverluste.

10. HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG

SOWEIT GESETZLICH ZULÄSSIG, HAFTET DER LIZENZGEBER IN KEINEM FALL FÜR DIREKTE, INDIREKTE, ZUFÄLLIGE, BESONDERE, FOLGE- ODER STRAFSCHÄDEN, EINSCHLIEßLICH ABER NICHT BESCHRÄNKT AUF:

- Handelsverluste
- Entgangene Gewinne
- Datenverlust
- Geschäftsunterbrechung
- Jeden anderen finanziellen Verlust

DIE GESAMTHAFTUNG DES LIZENZGEBERS ÜBERSTEIGT NICHT DIE VON IHNEN IN DEN 12 MONATEN VOR DEM ANSPRUCH GEZAHLTEN ABONNEMENTGEBÜHREN.

11. FREISTELLUNG

Sie verpflichten sich, den Lizenzgeber von allen Ansprüchen, Schäden, Verlusten, Verbindlichkeiten, Kosten und Ausgaben (einschließlich angemessener Anwaltsgebühren) freizustellen, die entstehen aus:

- Ihrer Nutzung der Software

- Ihrem Verstoß gegen diesen Vertrag
- Ihren Handelsaktivitäten
- Ansprüchen Dritter im Zusammenhang mit Ihrer Nutzung

12. ANWENDBARES RECHT

Dieser Vertrag unterliegt den Gesetzen des Staates Florida, USA. Alle Streitigkeiten werden ausschließlich vor den Staats- oder Bundesgerichten in Broward County, Florida, beigelegt.

Sie stimmen der persönlichen Zuständigkeit dieser Gerichte zu und verzichten auf Einwände gegen den Gerichtsstand.

13. GESAMTER VERTRAG

Dieser Vertrag bildet zusammen mit den AGB die gesamte Vereinbarung zwischen Ihnen und dem Lizenzgeber bezüglich der Software. Er ersetzt alle früheren Vereinbarungen und Absprachen.

14. SALVATORISCHE KLAUSEL

Sollte eine Bestimmung dieses Vertrags für ungültig oder nicht durchsetzbar gehalten werden, bleiben die übrigen Bestimmungen in vollem Umfang wirksam.

15. KEIN VERZICHT

Das Unterlassen der Durchsetzung einer Bestimmung dieses Vertrags stellt keinen Verzicht auf diese oder eine andere Bestimmung dar.

16. KONTAKT

JEREMY RICC LLC
3833 Powerline Road, Suite 201
Fort Lauderdale, FL 33309, USA
E-Mail: contact@jeremyricc.de

17. ANNAHME

DURCH DAS HERUNTERLADEN, INSTALLIEREN ODER NUTZEN DER SOFTWARE BESTÄTIGEN SIE, DASS SIE DIESEN ENDBENUTZER-LIZENZVERTRAG GELESEN, VERSTANDEN HABEN UND SICH DARAN GEBUNDEN FÜHLEN.